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ZAPISNIK 

 
13. redne seje Sveta Krajevne skupnosti Lesce, 

ki je bila  v četrtek, 3. 10. 2024, ob 18.30 uri, 
v mali sejni sobi Krajevne skupnosti 

 
Prisotni: Špela Globočnik, Mojca Bešter, Matej Burgar, Zlatica Demšar, Miha Gluščič, 
Andrej Jalen, Franci Kapus, Jože Mlinarič, Matjaž Planinšek, Branko Rupar 
Opravičeno odsotni:, Branko Nerat  
Drugi odsotni: Boštjan Brelih, tajnik KS Lesce 
 
Predsednica Sveta KS Lesce je pozdravila prisotne in ugotovila, da je Svet KS Lesce 
sklepčen, zato lahko nadaljuje z delom in dala na glasovanje predlagani dnevni red: 
 
 
Dnevni red: 

1. Ugotavljanje sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 13. redne seje 

2. Potrditev zapisnika 12. redne seje KS Lesce 

3. Finančno poročilo 

4. Investicije Center - poročilo 

5. Proračun 2025 in poraba sredstev 2024 

6. Investicije infrastruktura 

7. Razno 

a) pokopališče 

b) Krajevni praznik – poročilo 

c) participativni proračun 

d) drugo 

  
Predsednica je opozorila, da se seja snema, pripomb udeleženih ni bilo. Prisotne je 
pozvala, da se držijo dnevnega reda in ne govorijo en čez drugega.  

  
1. Ugotavljanje sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 13. redne seje 

Prisotnih je bilo deset od enajstih članov Sveta KS Lesce.  
 
SKLEP: Dnevni red je bil sprejet soglasno.  
 
 

2. Potrditev zapisnika 12. redne seje  
Pripomb na zapisnik ni bilo. 
Predsednica doda, da se je najemniku picerije Leščan poslalo stališče, da v parcelo 
št. 32/5 ko Hraše ne posegamo. 
Gospoda Vidmarja smo seznanili, da mu obnovo njegovega spomenika na 
pokopališču ne moremo sofinancirati. 
  

SKLEP: Zapisnik 12. redne seje Sveta KS je bil soglasno potrjen. 
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3. Finančno poročilo 
Predsednica je poda finančno poročilo za obdobje 28. 6. do 30. 9. 2024. V tem 
obdobju je bilo 34.935,48 EUR prihodkov, 36.561,93 EUR odhodkov. Stanje na 
računu na dan 3. 10. 2024 je 48.528,02 EUR.  
Pripomb na poročilo ni bilo.  

 
SKLEP: Člani Sveta KS Lesce so soglasno potrdili finančno poročilo. 

 
 
4. Investicije Center – Poročilo  
Poročilo je podal Branko Rupar. 
V centru se je v letošnjem letu res naredilo veliko in planirane investicije so pri koncu. 
Plan del je izpolnjen. Krovec, ki je popravlja streho mora le še pritrditi oglasno tablo za 
restavracijo, kar naj bi bilo narejeno v tednu do 11. 10. 2024. Miha Gluščič doda, da 
po popravilu strehe v restavraciji in piceriji ob dežju ne zamaka več. Branko Rupar 
opozori, da se po strehi ne sme več hoditi oziroma, da ne hodi kar vsak povprek. V 
kolikor bo prišlo do ponovnih poškodb strehe zaradi renovacij v domeni najemnika 
restavracije, se ta zaveže, da bo kril škodo.  
Za nadaljnje vzdrževanje strehe je krovec, ki je popravljal streho, na voljo.  
Zamenjala so se vsa strešna okna in uredile obrobe. Po menjavi se je okoli oken 
pobelilo.  
Obžagala se je vrba, da veje niso segale na streho knjižnice. Predsednica doda, da 
smo v lanskem letu dobili odločbo, v kateri piše, da je potrebno drevo (vrbo in hrast)  
strokovno obrezati.  
Uredila se je tudi elektrika. Števec v knjižnici se je ukinil, elektrika se je  priključila na 
obstoječi števec za Center. Iz notranjosti se je števec premaknil ven, vzidala se je  
nova omarica. Moral se je narediti nov izkop in potegniti nov kabel iz notranjosti v 
zunanjo omarico, kjer je pripravljeno tudi za NK Lesce, da se odklopi od KS-a. Ločitev 
elektrike za NK je v izvajanju, pridobljena so soglasja. Glede elektrike v kurilnici za 
nogometaše, bo strošek od NK oziroma režijskega obrata občine, strošek ogrevanja 
pa od KS. 
Iz ukinjenega števca knjižnice je del stroška plačevala restavracija. Potrebno je točno 
doreči, kako bo s tem stroškom sedaj.  
Notranja omarica se je uredila. Notranja omarica je interna. Vsa dokumentacija je 
urejena.    
Na streho se je postavila elektrarna, inverter je postavljen notri. Narejena je bila 
primopredaja. Elektrarna že oddaja elektriko. Potrebno je urediti še glede računa.  
Glede dobavitelja za odjemno mesto elektrarne je predsednica govorila z Občino, kjer 
so povedali, da je zaželeno, da bi se priključili občinski shemi, vendar smo v nadaljnjih 
pogovorih ugotovili, da se ob priključitvi v občinsko shemo ne upoštevajo, ugodnosti, 
ki jih pridobimo s proizvodnjo električne energije. Za odjemno mesto elektrarne smo 
sklenili pogodbo z dobaviteljem Gen-i. 
 
Franci Kapus doda, da je Branko Rupar naredil izčrpno poročilo, pogrešal pa je 
obveščanje o sprotnem delu.  
 
 

SKLEP: Svet KS se je seznanil z opravljenim delom.   
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5. Proračun in poraba sredstev 2024  
Občina Radovljica je pristopila k pripravi proračuna za leto 2025. Izjemoma se bo 
pripravljal enoletni proračun.  
V zadnjih letih se je iz različnih razlogov izoblikovala praksa, da so se 
neporabljena sredstva, ki so bila krajevnim skupnostim dodeljena na podlagi 
Odloka o kriterijih in merilih za financiranje krajevnih skupnosti v občini Radovljica 
(DN UO, št. 268/2020) in ki jih nismo počrpali po zahtevkih, prenašala v naslednje leto. 
Občina ugotavlja, da so ta visoka: 
- prenos iz leta 2020 v leto 2021: 289.928,03 EUR, 
- prenos iz leta 2021 v leto 2022: 291.517,52 EUR, 
- prenos iz leta 2022 v leto 2023: 180.394,55 EUR, 
- prenos iz leta 2023 v leto 2024: 311.445,68 EUR. 
V začetku meseca julija je Občina Radovljica izvedla preliminarno oceno prenosa iz 
leta 2024 v leto 2025 glede na trenutno realizacijo. Ocena prenosa znaša 445.156,50 
EUR. Tovrstna praksa ni ustrezna, predvsem pa ni proračunsko vzdržna, saj v 
konkretnem primeru ne gre za prenos v proračunu realiziranih prihodkov, ampak za 
prenos fiktivnih sredstev, ki z vsakoletnim prenosom obremenjujejo likvidnost občine. 
Razen lastnih sredstev proračunskih porabnikov se vsi prihodki namreč zbirajo v 
integralni proračun občine in kot taki razporejajo na odhodkovno stran proračuna. V 
primeru prenosa sredstev pri krajevnih skupnostih ni šlo za prenos realiziranih 
prihodkov, ampak za prenos na odhodkovni strani neporabljenih sredstev iz preteklih 
let, pri čemur pa ni nujno, da so bila na prihodkovni strani ta sredstva tudi 
zagotovljena. To dolgoročno ni vzdržno. 
Zato je OR predlagala Krajevnim skupnostim, da do konca letošnjega leta le-ta 
porabijo sredstva, zagotovljena v letošnjem proračunu, za namene, ki so jih planirali, 
saj prenos sredstev, kot se je v praksi oblikoval v zadnjih letih, v proračunu za leto 
2025 ne bo mogoč. Tekom priprave proračuna za leto 2025 oziroma v postopku 
priprave predloga proračuna (predvidoma v novembru 2024) bo Občina Radovljica 
ponovno izvedla oceno nerealiziranih odhodkov, t.i. prenosi pa se bodo lahko izvedli 
samo delno za investicije, ki bodo v teku (izdana naročilnica, podpisana pogodba do 
30. 9. 2024). 
 
KS Lesce je imela v občinskem delu proračuna prostih še 30.801,46 EUR za 
investicije, od tega je 20.000,00 EUR  predvidenih za naročilo dokumentacije vodno 
študije za Hlebce, za katero se trenutno pridobivajo ponudba. Predsednica pridobi 
informacijo, kako daleč je ta projekt. 
Predsednica pove, da smo se s Komunalo Radovljica dogovorili, da se 10.801,46 
EUR  naredijo vzdrževalna dela na cestah v Lescah. Dogovor s Komunalo Radovljica 
je bil, da se uredi cesta v Rožni dolini, vendar še ni točno znano, če se bo obnova 
izvedla v letu 2024, saj je interes za prekop ceste sedaj izrazil še Telekom.   
4. 636,44 EUR je imela KS Lesce prostih sredstev na komunalnih cestah in objektih. 
Za ta sredstva je bilo s Komunalo Radovljica dogovorjeno, da se po Lescah naredijo 
zalivke. Dela so se izvedla v Hrašah do Alpske ceste, na Alpski cesti od prehoda čez 
železniško progo do Leščana ter na Plani in v Dolini. 
Predsednica je skupaj z Občino pripravila tudi razporeditev sredstev za proračun 
2025. 
 

SKLEP: Svet KS Lesce se sezani z novim planom proračuna Občine  
Radovljica in cestno-infrastrukturnimi investicijami KS Lesce v 
letu 2024. 
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6. Investicije infrastruktura 
Komunala Radovljica je poleg zalivk v Lescah na Dobrški ulici uredila dve 
ponikovalnici in preplastila del ceste, ki je bi med posegom prekopan. Na tem delu je 
bila problem voda, ki se je ob večjih nalivih zbirala in tekla po Dobrški, Čopovi in 
Tržaški ulici in ob vecejih nalivih zalivala hiše. Celotna investicija je bila vredna okoli 
30.000,00 EUR. 
Komunala Radovljica je uredila tudi pločnik na koncu Doline, kjer je voda ob večjih 
nalivih tekla v hišo. Pri uvozu do hiše so pločnik nekoliko podaljšali ter vstavili robnike. 
Strošek robnikov je pokrila Občina Radovljica, strošek asfalta pa lastnik hiše. 
 
 

SKLEP: Svet KS se je seznanil z izvedenimi investicijami.   
 
 
7. Razno 
a) Pokopališče 
Tajnik je obvestil predsednico, da Kranjc Klemen ne plačuje grobnine že več let. V 
Pravilniku o pokopališkem redu je določeno, da kdor ne plačuje grobnine več kot 5 let, 
se grob ukine. Tajnik in predsednica sta dogovorjena, da se gospodu Kranjcu pošlje 
obvestilo, s katerim ga še enkrat pozove k plačilu, v primeru pa da dolga ne poravna 
se grob ukine. 
Na pokopališču so se pojavila sajenja drevesnic. Po Pravilniku se drevesnice lahko 
sadijo le v soglasju s pokopališko upravo. Predsednica predlaga, da se uporabnikom, 
ki imajo nasajene drevesnice pošlje obvestilo, da to v skladu s Pravilnikom ni 
dovoljeno in da naj nasajeno odstranijo, v nasprotnem primeru bo drevesnice 
odstranila KS na stroške uporabnika.   
 
Za zamenjavo skodel na strehi na prehodu iz starega na novo pokopališče smo 
pridobili novo ponudbo v višini 17.038,52 EUR. Zaradi drugih investicij pa smo 
zamenjavo prestavili v naslednje leto in skodle  za letošnje leto odpovedali.  
 

SKLEP: Svet KS potrdi, da se g. Kranjcu pošlje opomnik za plačilo. V  
kolikor dolga ne poravna, se grob izbriše.  
Svet KS potrdi, da se uporabnikom, ki so na grobovih zasadili 
drevesnice pošlje obvestilo, da jih odstranijo, v nasprotnem 
primeru jih bo na njihove stroške odstranila KS.     

 
b) Krajevni praznik – poročilo 
Ob Krajevnem prazniku je KS Lesce izvedla animacijo za otroke, na kateri je nastopila 
žonglerska skupina Čupakabra. Obisk prireditve je bil nekoliko večji kot v lanskem letu. 
KL Lesce je pripravila še osrednjo proslavo s podelitvijo krajevnih priznanj, na kateri 
je nastopil Pihalni orkester Lesce in folklorna skupina KPD Lesce, Leški kolesarski 
krog, ki je bil zelo dobro obiskan. V mesecu avgustu smo pripravili Leško tržnico, na 
kateri je nastopil duo Juke Box. Udeležba najverjetneje zaradi vročine ni bila tako zelo 
velika. Za naslednje leto bi tržnico morda prestavili na  kasnejšo uro. Poleg tega so v 
mesecu juliju in avgustu potekale tradicionalne prireditve v sklopu praznika: 

- Medgeneracijsko srečanje, Društvo upokojencev Lesce – drugi brezplačni 
nastop žonglerske skupine Čupakabra v dogovoru s KS Lesce  

- Otvoritev razstave leških slikarjev v sklopu leškega praznika, Tanja Eržen 
Totar, Galerija Titanija 
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- Mednarodni turnir v balinanju, Balinarski klub Lesce 
- Medgeneracijski pohod po vaseh krajevne skupnosti, Društvo upokojencev 

Lesce 
- Medobčinski turnir v balinanju, Društvo upokojencev Lesce 
- Odprt turnir odbojke na mivki, Kamp Šobec Lesce – zaradi premalo prijav ni bil 

izveden    
- 3. (zadnja) kvalifikacijska  Hoopers tekma za nastop na World Hoopers Open 

Championship 2024, , ŠKD Lesce - Radovljica  
- Turnir v prstometu, AŠKD Restavracija Center Lesce in ŠDP Lesce  
- 34. Miting malega letalstva, Aeroklub ALC Lesce  
- Agility tekmovanje, ŠKD Lesce - Radovljica 
- različne "poletne šole - tečaji"  (delovne sprehode, Agility, Hoopers, Rally 

obedience...), , ŠKD Lesce - Radovljica  
Za praznik smo namenili 3.674,15 EUR.   
 

Pred samim praznikom sta se, na pobudo podpredsednika Branka Ruparja, Branko 
Rupar in predsednica sestala s predstavniki Turističnega društva Lesce. Na 
neformalen sestanek je poleg direktorja društva, g. Petra Kavčiča, ki je bil povabljen, 
prišel tudi predsednik društva, g. Zlatko Kavčič. 
Krajevna skupnost je želela predvsem vzpostavit sodelovanje z društvom predvsem 
ob Krajevnem prazniku, katerega datum se nanaša na začetke gradnje Kampa Šobec. 
Vodstvo društva ni izkazalo velikega zanimanja za sodelovanje. Vodstvo društva svojo 
vlogo v kraju in sodelovanje vidi predvsem pri urbanizaciji kraja. Predsednica KS je na 
sestanku poudarila, da pogreša večjo primarno vlogo Turističnega društva v kraju, a 
na to ni bilo pretiranega odziva.  

 

Branko Rupar izrazi razočaranje nad tem in predlaga, da se na naslednjo sejo uvrsti 

točka »prestavitev praznika KS«. Jože Mlinarič  doda, da imamo 2. termin, ko Leščani 

naravno praznujejo že daleč iz zgodovine - 15. avgust. 

Med razpravo je bila podana tudi ideja, da bi se Turistično društvo Lesce preimenovalo 
v Turistično o Šobec.   
Franci Kapus poudari, da turistično društvo predstavlja tradicijo in običaje kraja, kar 
pa se v primeru TD Lesce pogreša.  
 

SKLEP: Svet KS Lesce se seznani s poročilo o izvedbi Krajevnega praznika  
ter s poročilom o sestanku KS – TD. Na naslednjo sejo se uvrsti 
točko o prestavitvi datuma Krajevnega praznika. 
 

c) Participativni proračun 
Na spletni strani Občine Radovljica so že ob javljeni predlogi projektov, za katere bo 
moč glasovati. Glasovanje bo potekalo od 16. do 23. 10. 2024, 19. novembra pa bodo 
znani projekti, ki se bodo izvedli.  
Letos bo glasovanje potekalo nekoliko drugače, kot pri prejšnjem participativnem 
proračunu. Občani na dom ne bomo dobili glasovalnih lističev. 
 
Predlogi za območje 2: Lesce so: Dodatna igrala na igrišču ob osnovni šoli v Lescah, 
Streha na glavni tribuni v Nogometnem centru Lesce, Ureditev križišča Dežmanova - 
Železniška - Alpska v Lescah, Javno stranišče v Lescah, Prometna varnost na Alpski 
cesti v Lescah, Osvetlitev prehodov za pešce na Finžgarjevi ulici v Lescah, Učni vrt 
Lesce, Ozelenitev zbiralnic odpadkov (eko otokov) v Lescah, Ureditev starega 

https://www.radovljica.si/objava/969738
https://www.radovljica.si/objava/971225
https://www.radovljica.si/objava/962943
https://www.radovljica.si/objava/962943
https://www.radovljica.si/objava/967322
https://www.radovljica.si/objava/968508
https://www.radovljica.si/objava/968508
https://www.radovljica.si/objava/969308
https://www.radovljica.si/objava/969726
https://www.radovljica.si/objava/969726
https://www.radovljica.si/objava/970782
https://www.radovljica.si/objava/971213
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vaškega jedra Lesc, Pitnik Lesce - Hlebce (križišče za ALC) in ureditev postajališča 
za pešce in kolesarje, Namestitev prikazovalnika hitrosti in dodatnih talnih označb pri 
Enoti Lesce Vrtca Radovljica, Nabava notranjih gibalnih poligonov za vrtce. 
 
Svet KS Lesce se strinja, da se na spletni strani in na Facebook profilu KS objavi 
novica o glasovanju. 
 

SKLEP: Svet KS Lesce se seznani s predlaganimi projekti potekom in  
glasovanjem o predlogih Participativnega proračuna. 
Na spletni strani in Facebook profilu KS se objavi novica o 
glasovanju za projekte participativnega proračuna. 

 
d) Ureditev vhoda v knjižnico 
KS Lesce je v lanskem letu uredila klančino pred vhodom v knjižnico, ki pa vodstvu 
knjižnice ni bila všeč. Zato je direktor knjižnice na KS Lesce poslal idejni osnutek 
ureditve prostora pred Knjižnico Lesce. Finančne konstukcije še nismo pridobili.  
KS Lesce sredstev za ureditev nima planiranih v proračunu. 
 

SKLEP: Svet KS Lesce se seznani z idejnim osnutkom. Knjižnici se pošlje  
odgovor, da tega projekta zaenkrat ne moremo sofinancirati. V  
želijo projekt izvesti, se morajo povezati z Občino Radovljico. 

 
e) zaposlitev novega tajnika 
Tajnik KS Lesce se bo v letu 2025 upokojil. V približno dvajsetih letih se je zaposlitev 
tajnika v KS Lesce zelo zmanjšala. Svat KS Lesce se strinja, da zaposlitev, kot je sedaj 
(6 ur na teden) bistveno premajhna. 
Svet KS Lesce se strinja, da Svet tajnika nujno potrebuje, zagotoviti ga mora Občina. 

 
SKLEP: Predsednica  se o zaposlitvi novega tajnika pogovori z županom.  

 
f) Drugo 
- Matjaž Planinšek pove, da je ustvarjen nov profil na Facebook strani, saj je bila  

stara ukradena. Člane sveta pozove, da jo delijo in da jo čimbolj razširijo med 
krajane in ostale zainteresirane.  
Predsednica pove, da ima še dostop do stare strani, vendar tudi nekoliko omejen. 

 
- Andrej Jalen vpraša, če je naslednje leto v planu še kakšna investicija v Center.  

Plan je zamenjati še okna po celotnem objektu Družbenega centra. 
 
- Zlatica Demšar sprašuje, kaj se bo naredilo s pumptrackom in zakaj ga ne  

tržimo več? Le ta je ratal nevaren, saj se podlaga pogreza.  
Matjaž Planinšek pove, da je bila pogodba z Elan Ivento sklenjena za dva leti in v 
tem obdobju so ga je tržili oni.  
V kolikor bi ga želeli tržiti še naprej, bi morali skleniti  pogodbo za razstavljane in 
postavljanje. Vprašanje pa je, kakšen je smisel trženja čez poletje, ko je 
pumptrack največ v uporabi.  

  

- Zlatica Demšar je vprašala tudi, kdaj se bo uredila potka iz parkirišča do  

pumptracka. Na eni izmed prejšnjih je Branko Nerat predlagal, da potko uredimo 
člani Svata KS. Svet KS predlaga, da Branko Nerat organizira akcijo spomladi.  

https://www.radovljica.si/objava/971213
https://www.radovljica.si/objava/971236
https://www.radovljica.si/objava/971236
https://www.radovljica.si/objava/971437
https://www.radovljica.si/objava/971437
https://www.radovljica.si/objava/995781
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- Občina Radovljica je Svet KS Lesce prosila za datume prireditev, ki jih organizira v  
mesecu decembru, da bi na stojnici predstavila aktualne prostorske akte, ki se 
nanašajo na območje Krajevno skupnosti Lesce. Svet Krajevne skupnosti Lesce v 
mesecu decembru planira pripraviti Prižig lučk s tržnico in obiskom Miklavža. Svet 
KS Lesce meni, da ta prireditev ni primerna za tako predstavitev. Občino Radovljica 
se pozove, naj v zvezi z aktualnimi prostorskimi akti na območju Lesc pripravi javno 
predstavitev v prostorih KS Lesce.  

 
- Svet KS Lesce je prejel prošnjo PGD Lesce in PGD Hlebce. Svet KS Lesce podpre  

oba društva. 
 
- Predsednica je povedala, da je v pogovoru z občinskim uradnikom govorila o  

krožišču Plana – Dolina, ki je še edino neurejeno. Od njega je izvedela, da je 
krožišče on že rezerviral za prestavitev verige izpred Dom Trade. Tu se ponovno 
poraja vprašanje, kako Občina Radovljica komunicira s Krajevno skupnostjo Lesce.  
Člani sveta so predebatirali o možnostih ureditve  omenjenega krožišča, o enotnem 
predlogu pa bodo odločali na naslednji seji.  

 
- Matej Burgar izpostavi problem avtobusnega postajališča v Hlebcah pri gostilni  

Angelca. Tam avtobus odloži otroke in otroci letijo čez cesto. Avtobusno 
postajališče ni zarisano in zgodilo se je že, da bi enega otroka kmalu zbil avto.  
Marko Bajec iz Oddelka za infrastrukturo, okolje, prostor in investicije Občine 
Radovljica je Mateju Burgarju že  marca 2023 dejal, da se bo v letu 2023 začelo 
urejati v skladu s projektno dokumentacijo, pa se do danes ni zgodilo še nič. Leta 
2019 je bi narejen tudi elaborat za postavitev znaka, pa tudi tega do danes še ni. 
Matej Burgar sestavi dopis za Občino in ga pošlje v podpis predsednici.  

 
- Matej Burgar vpraša še, kaj je z naročilom za dostop do zbranih podatkov radarja.  

Franci Kapus doda, da bi za Hraše tudi naročili dostop do zbranih podatkov.  
 

- Andrej Jalen izpostavi parkiranje pred cerkvijo. V poletnem času, ko je v Hostlu  
več turistov, je parkirišče pogosto zaparkirano. Pove, da je iz Občinskega 
redarstva dobil odgovor, da so sklenili kompromis, da tam lahko parkirajo tudi 
gostje Hostla.  
 

 
 
 
 

predsednica Sveta KS Lesce 
           Špela Globočnik                                                  


